
Verslag Algemeen bestuur

Vergaderdatum : 14 december 2022 Aanvangstijd : 9:00 uur
Steller : A. Hellings Locatie : Grote vergaderzaal 1.5, Kooikersweg 2d, ‘s-Hertogenbosch

Aanwezig
J. Mikkers (voorzitter), W. Hillenaar, W. van Hees, K. van Rooij, R. van de Mortel, M. Moorman, 
H. Looijen, R. van Meygaarden, R. Sour (vervanger van P. Rüpp), T. Claassen, M. Peeters (vervanger 
van P. Kemna), M. van Schaijk, S. van Griensven, C. Pors, A. Hellings (verslag).

Afwezig (met bericht van verhindering)
W. Buijs-Glaudemans (vicevoorzitter), C. van den Elsen, M. Jacobs, A. Bijl.

1. Opening en vaststellen agenda
Dhr. Mikkers memoreert het feit dat dit voor het eerst een combinatie DB/AB-vergadering is.

2. Concept besluitenlijst Algemeen Bestuur 2 november 2022

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit het verslag ongewijzigd vast te stellen.
Toelichting -

3. Mededelingen

Bestuur
o Modernisering staatsnoodrecht/Voortgang contourennota
Dhr. Mikkers laat weten dat het huidige staatsnoodrecht nog gedeeltelijk stamt uit de eerste jaren na de 
tweede wereldoorlog. Eerder was al duidelijk dat deze gemoderniseerd moest worden, maar met de 
discussies tijden de coronacrisis, bleek de noodzaak pas echt. Door modernisering wordt het 
staatsnoodrecht beter werkbaar. Min J&V is hier mee bezig.
Op 6 december jl. heeft de minister van JenV alle stukken rondom de Contourennota Versterking 
Crisisbeheersing en Brandweerzorg naar de Tweede Kamer gezonden. Hierna volgt de 
uitvoeringsagenda en de aanpassing van de wet veiligheidsregio’s.

o Bestuurlijke adviescommissies (BAC)
o 18-11 Brandweer

Mw. van Hees vertelt dat het een drukke vergadering was, de presentatie Toekomstverkenning 
brandweer is daarom doorgeschoven naar het volgende overleg. 
Het implementatieplan bouwsteen verplichtend karakter kwam aan de orde en ligt voor in het komende 
VB. Het advies aan het VB is om aan de voorwaarde van financiering door het rijk vast te houden. 
Uit de presentatie natuurbrandbeheersing bleek dat mede i.v.m. klimaatverandering we daar beter en 
slagvaardiger mee om moeten gaan. Mw. Moorman wil weten of het driemanschap, geïnitieerd door de 
Provincie nog actief is. Mw. van Schaijk vertelt dat natuurbrandbeheersing in het landelijk overleg aan de 
orde is geweest. Ambtelijk wordt er actie ondernomen (zowel preventie als repressie) en ook het landelijk 
crisisplan wordt geactualiseerd. Mw. van Hees vindt het goed dat dit wordt opgepakt. Dhr. Pors geeft aan 
dat er veel partijen onderdeel van het proces zijn. Dhr. Mikkers wil weten welke bestuurlijke vragen er 
liggen. Mw. van Schaijk biedt aan om tijdens het volgende AB inzicht te verschaffen en wat de 
bestuurlijke betekenis daarvan is.
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o 18-11 GHOR
Dhr. Hillenaar laat weten dat Roelof Bleker, burgemeester Enschede, voorzitter Veiligheidsregio Twente, 
de nieuwe voorzitter wordt van dit overleg. Aan de orde kwamen o.a. de wijziging Wet Publieke 
Gezondheid, maar vooral is er gesproken over de landelijke functionaliteit infectieziektebestrijding (LFI), 
deze functionaliteit versterkt de landelijke bestrijding van toekomstige A-infectieziekten met landelijke 
impact.

o Bekostiging eerste opvang ontheemden Oekraïne (zie ingekomen stukken)
Mw. van Schaijk laat weten dat deze bekostiging soepeler verloopt dan destijds bij de extra middelen 
rondom de coronacrisis. De bevestiging is nu in het lopende jaar binnen.

o Raadsbijeenkomst 10 mei ’23
De raadsleden krijgen in regionale setting de gelegenheid om input te geven op het nieuwe beleidsplan. 
Het idee van de griffiers is om naast de beleidsagenda/risicoprofielen van de VRBN ook het beleidsplan 
RNOB te behandelen en input vanuit de raadsleden te gaan vragen. Dhr. Mikkers hoopt dat deze 
raadsbijeenkomst tot een betere opkomst zal leiden, dan de laatste in Maashorst.

Politie
Dhr. van Griensven vertelt dat de politie druk is met het WK, ook vanavond weer.

Brandweerzorg
Dhr. Pors laat weten dat brandweerzorg anders gaat alarmeren. De verwachte opkomsttijd van de locatie 
bepaalt welke brandweerpost zal worden gealarmeerd. De voorbereiding start binnenkort en zal wellicht 
vanuit de posten ook onder uw aandacht worden gebracht. 

Mw. Moorman laat weten dat ze vorige week het Convenant met de stichting Dichterbij, namens VRBN 
heeft verlengd en ondertekend. De realisatie van dit convenant zal een bijdrage leveren aan de 
verbetering van de brandveiligheid voor bewoners van het zorgvastgoed van Dichterbij.

TER INFORMATIE

 4. Ingekomen en uitgegane stukken 18-10-2022 t/m 30-11-2022

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit om de ingekomen en uitgegane stukken voor 
kennisgeving aan te nemen.

Toelichting -

TER BESLUITVORMING

5. ‘In control’-plan 2023

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit het ‘In Control’-plan 2023 vast te stellen.
Toelichting -

6. Managementletter 2022

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit om de Managementletter 2022 ter kennisgeving aan te 
nemen.

Toelichting -
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TER BESPREKING

7. Investeringsplan huisvesting 2024-2027

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit om:
1. in te stemmen met het Investeringsplan huisvesting 2024-2027, met de daarbij 

horende geschatte investering van 18 tot 20 mln. euro en een totale jaarlast van 
circa 1,3 mln. euro. 

2. in te stemmen met het verwerken van de hoofdpunten van het Investeringsplan 
huisvesting 2024-2027 in de kadernota 2024, die voor zienswijze aan de raden zal 
worden voorgelegd, voor finale besluitvorming in het AB van 23 maart 2023.

3. voorgestelde aanpassingen te verwerken in het definitieve plan.
Toelichting Mw. van Schaijk laat weten dat er iedere vier jaar een 4-jarig huisvestingsplan wordt 

opgesteld, incl. de financiële doorvertaling omdat dit niet in de begroting zit. Er is vier 
jaar vooruitgekeken, dat is uitgewerkt in dit plan incl. onze duurzaamheidsambitie. Er is 
kritisch gekeken naar de noodzaak en naar het eerder afgesproken kwaliteitsniveau en 
normering. Het plan is met twee bestuurders, mw. Moorman en dhr. van de Mortel 
besproken. Vandaag is er voor iedere gemeente in een overzicht de stand van zaken 
van de kazerne binnen iedere gemeente toegevoegd (via iBabs).
Dhr. van de Mortel stelt vast dat dit plan een financiële vertaling van besluitvorming uit 
het verleden is. Hij kan zich vinden in het plan, maar heeft wel een opmerking vanuit het 
oogpunt van de gemeente Vught. In dit voorstel wordt de kazerne in Cromvoirt niet 
meegenomen in de periode ’24-’27, er zal pas in 2026 naar worden gekeken. Gezien de 
PI, de Loonse en Drunense duinen en straks de N65, en gezien het feit dat de kazerne 
te klein is en niet beschikt over een oefenterrein zou hij graag een handvat in het stuk 
willen om eerder uitvoering te kunnen geven aan de toekomst van deze kazerne.
Dhr. van Rooij vindt het een prima stuk, goed leesbaar. Omdat de kazerne in Veghel niet 
duurzaam is, niet voldoet aan hygiëne-eisen en nog in eigendom is van de gemeente 
Meierijstad, zal hij zorgen dat er in 2024 vanuit de gemeente een separaat voorstel 
komt. 
Mw. van Hees signaleert dat in § 3.1 de kazerne Drunen niet met name is genoemd als 
kazerne die (nu nog) niet in eigendom is van VRBN.
Dhr. Mikkers en mw. van Schaijk zeggen toe deze opmerkingen te verwerken (de 
aangepaste versie zal als bijlage bij het verslag worden gevoegd).

8. Kadernota 2024

Besluit Het Algemeen Bestuur besluit om:
1. in te stemmen met de concept-Kadernota 2024;
2. de concept-Kadernota 2024 voor zienswijze te verzenden aan de raden van de 

deelnemende gemeenten;
3. de concept-Kadernota 2024 ter besluitvorming te agenderen voor het Algemeen 

Bestuur van 23 maart 2023.
Toelichting 5 december jl. zijn de indexeringscijfers voor de GHOR van de gemeente Tilburg 

ontvangen, de loonindex is 6,85% en de prijsindex bedraagt 6,20%. Deze cijfers zullen 
nog worden verwerkt in de kadernota voordat deze voor een zienswijze aan de raden zal 
worden voorgelegd.
Dhr. Mikkers stelt vast dat de kadernota een duidelijke financiële claim legt. Er is een 
transparante kadernota neergelegd. Indexering is een punt van aandacht, die de 
komende maanden nog aan de orde komt.
Voor de ODBN en de GGD geldt waarschijnlijk hetzelfde. Hij vraagt de aanwezigen om 
een algemene reactie, om het uitspreken van hun zorgpunten en om advies hoe dit voor 
te leggen aan de raden. 
Mw. van Schaijk licht de kadernota toe. Informatie Voorziening is een belangrijk 
onderdeel. Dat is met de twee bestuurders, dhr. van Rooij en mw. Buijs doorgesproken. 
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De hoofdlijnen van dit plan staan in de Kadernota. Ook daar is gekeken naar wat er écht 
nodig is en hoe te faseren, net zoals huisvesting (zie agendapunt 7) en 
brandweeropleidingen. Daarnaast zijn de nieuwe landelijke impulsen voor versterking 
crisisbeheersing en informatie, inclusief bijbehorende stijging van de BDUR, 
opgenomen.
Mw. Moorman weet te vertellen dat de wethouders financiën met elkaar in overleg zijn 
over de indexering en de financiering van gemeenschappelijke regelingen. Het zou fijn 
als er een soort gezamenlijk verhaal komt. Om de raden te informeren is het van belang 
dat advies helder en duidelijk te formuleren.
Dhr. van Rooij vertelt dat Meierijstad als coördinerende gemeente voor 
gemeenschappelijke regelingen in Brabant-Noord bezig is om te kijken hoe hier mee om 
te gaan. Hij zal informeren naar de stand van zaken.
Dhr. van de Mortel stelt voor het advies van de adoptieambtenaren op te volgen.
Dhr. Looijen stelt dat het voorstel helder is. Dit sluit aan bij eerdere beleidskeuzes, dit is 
de bestendiging van beleid en nu eenmaal nodig.
Dhr. van Rooij, indexering speelt inderdaad overal en informatievoorziening is van 
belang. Kijk daarbij naar het hoogst noodzakelijke en implementeer stap-voor-stap, zoals 
in het plan staat.
Dhr. Hillenaar ziet naast de indexering eigen inhoudelijke vraagstukken, het gaat echt 
om veiligheid en om gerichte opdrachten. Let op met het verwijzen naar de benchmark, 
is wel een referentie en roept de vraag op of we straks ook onderin blijven. 
Informatievoorziening, wat is dat? Noem concrete voorbeelden om het tastbaar te 
maken. Dat helpt ons bij de uitleg in de raad.
Mw. van Hees schrok van het bedrag, maar als je het leest is het inhoudelijk wel logisch. 
Het zijn geen wensen maar zaken die nodig zijn voor een basis op orde.
Dhr. van Meijgaarden, herkent dat de financiën nodig zijn. Focus op daar waar de raden 
nog wel sturing op kunnen geven. Goed als we de dingen praktisch uitleggen.
Mw. Sour ziet graag dat van gevolgen van keuzes uit verleden wordt aangegeven welke 
keuzes dat waren. Gebruik concrete voorbeelden.
Mw. Claassen zegt dat met het inleveren van middelen van de GHOR er ook goed is 
gekeken naar daar waar het minder kan.
Dhr. Mikkers vindt dat we best zelfbewust mogen zijn. Vier jaar geleden, dreigde we nog 
‘door het ijs te zakken’. Dat is voorkomen, door wat we de afgelopen jaren gedaan 
hebben. We moeten nu ook voor de toekomst zorgen, dat we ons werk goed blijven 
doen.
Informatieveiligheid, we lopen achter, net als een aantal andere regio’s, we moeten mee.
De communicatie is van belang. 
Roderick, begin met ‘onze regio’, toon eigenaarschap.
Mw. van Schaijk laat weten dat in deze kadernota inderdaad geen nieuwe beleidskeuzes 
staan, maar dat dit de voorzetting is van eerder gemaakte keuzes. We trekken een been 
bij en verwerken huisvesting en inflatie. Nieuw beleid zit hier nog niet in, dat volgt bij het 
beleidsplan. Kunnen wij iets doen om jullie te helpen om dit in de raad te bespreken?
Maak een PowerPoint voor bespreking in de raden. Gebruik daarbij heldere 
voorbeelden, vooral voor informatievoorziening. Voeg de benchmark bij het verslag.
Dhr. Mikkers dankt iedereen voor de constructieve bijdrage.

TER INFORMATIE

9. Rondvraag en sluiting
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Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Brabant-Noord
d.d. 23 maart 2023. 

de secretaris
Veiligheidsregio Brabant-Noord

de voorzitter
Veiligheidsregio Brabant-Noord

drs. M.J.H. van Schaijk drs. J.M.L.N. Mikkers


	Aanwezig
	Afwezig (met bericht van verhindering)

